
دربی مرسی ساید عصر امروز و این بار در چارچوب جام حذفی 

انگلیس برگزار می شود تا دومین رویارویی لیورپول و اورتون در 

این فصل شکل بگیرد. قرمزها در دیدار رفت لیگ موفق شدند 

با نتیجه پر گل 5 بر 2 همشهری خود را شکست دهند و همین 

نتیجه زمینه ساز اخراج مارکو سیلوا، سرمربی ناموفق اورتون شد. 

حالا در دومین مصاف دو تیم در فصل جاری، کارلو آنچلوتی 

روی نیمکت آبی ها حضور دارد و شرایط کاملا با دیدار یک ماه 

پیش متفاوت است. 

کلوپ: حریف را دست کم نمی گیریم

خـــود یورگن کلوپ هم به خوبی می داند که در این مســـابقه 

نمی تواند دل خوش به تکرار نتیجه دیدار قبل باشد. اورتون در 

چند بازی اخیر متحول شده و اگر چه هنوز نتوانسته به دوران 

خوبش برگردد اما حریف دســـت وپا بسته ای برای صدرنشین 

مقتدر لیگ برتر نخواهد بود. سرمربی آلمانی لیورپول می گوید: 

»شرایط این مسابقه کاملا متفاوت است. ما هنوز فیلم آن بازی 

را بازبینی نکرده ایم. در دیدار قبلی یک تیم در بهترین فرم خود 

قرار داشت و حریف شرایط خوبی نداشت اما این بار وضعیت فرق 

می کند. حالا دیگر آنها از بحران فاصله گرفته اند و فکر می کنم 

در هفته های اخیر عملکرد بهتری داشته اند. در ابتدای فصل 

اوضاع این تیم اصلا مساعد نبود. در آن شب ما روی فرم بودیم 

و از فرصت ها به خوبی استفاده کردیم. این اتفاقات شاید فقط 

در یک بازی رخ دهد و نمی توان مطمئن بود که دوباره قادر به 

تکرار آن باشیم. قرار نیست از آن برد مغرور شده و در این بازی 

حریف را دست کم بگیریم.«

در طول دو فصل گذشـــته تعداد مربیانی که توانسته اند تیم 

آماده کلوپ را مغلوب کنند زیاد نبوده و کارلو آنچلوتی یکی از 

آنهاست که نه یک بار بلکه دوبار از ابتدای فصل قبل تاکنون 

موفق شده لیورپول را مغلوب کند. حالا هواداران لیورپول حق 

دارند از اورتونی که قرار است عصر امروز رودرروی تیم شان قرار 

بگیرد، بترسند و شاید در فاصله کمتر از یک ماه، دومین جام 

این فصل را هم از دســـت بدهند. کارلتو با ناپولی توانسته دو 

بار لیورپول را مغلوب کند و در این فصل در آنفیلد هم به یک 

امتیاز مهم دســـت یافت تا نشان دهد که راه بردن مرد آلمانی 

را خوب بلد است. 

موفقیت با سیستم های مختلف

او برای تغییر شرایط اورتون زمان زیادی لازم نداشت و در همین 

دو بازی ابتدایی خود توانســـته دو برد کسب کند تا تیمش با 

روحیه ای بسیار خوب برای دربی آماده شود. مربی ایتالیایی 

راه بردن جام حذفی را خوب بلد است چراکه در نخستین فصل 

حضورش روی نیمکت چلسی توانست با این تیم دبل کند و 

قهرمانی لیگ و جام حذفی را کسب کند. او در چهار مسابقه ای 

کـــه در دو فصل اخیر برابر لیورپول برگزار کرده تاکتیک های 

مختلفی را به کار برده اســـت. استفاده از دو سیستم 3-3-4 و 

2-4-4 که هرکدام محاسن خودش را داشته و حتی در برخی 

بازی ها ترجیح داده فوتبال مالکانه را در پیش گرفته تا تیمش 

تصاحب توپ بیشتری نسبت به لیورپول داشته باشد. البته 

ایـــن نکته را نیز باید در نظر گرفت که آنچلوتی با وجود تجربه 

بسیار زیادی که در این کار دارد، اما در این مدت کم نمی تواند 

تاثیرگذاری لازم را روی تیمش داشته باشد و قطعا مدتی طول 

خواهد کشید تا تغییرات مدنظرش را اعمال کند. 

آنچلوتی در طول دوران مربیگری خود هدایت تیم های بزرگی 

چون رئال مادرید، میلان، بایرن مونیخ و چلسی را برعهده داشته 

و حالا فاش می کند که حتی برای مربیگری در لیورپول هم با 

مالکان باشـــگاه مذاکره کرده و درنهایت آنها کلوپ را انتخاب 

کرده اند. او می گوید: »درست پس از اینکه رئال مادرید را ترک 

کردم مالکان لیورپول مذاکراتی با من داشتند. آنها به دنبال یک 

سرمربی جدید بودند و فکر می کنم که در آن مقطع بهترین گزینه 

را انتخاب کردند و به سراغ یورگن رفتند. او عملکرد فوق العاده ای 

با این باشگاه داشته و تیمش بسیار موفق بوده است.«

اما این مســـابقه کاملا به نفع تیم نیمه قرمز شهر است. آنها 

آخرین بار در ســـال 1999 در آنفیلـــد به اورتون باختند و در 

این 20 ســـال شکستی برابر این رقیب قدیمی نداشتند. در 

این شرایط آنچلوتی اگر بتواند تیمش را به مرحله بعد برساند 

کار بسیار مهمی انجام داده، اما لیورپول که تقریبا خیالش از 

قهرمانی در لیگ برتر راحت شده و اختلاف زیادی با مدعیان 

دارد، با توجه به حذف از جام اتحادیه، این رقابت های حذفی را 

با قدرت ادامه می دهد تا با قهرمانی در سه جام پیش رو بتواند 

سالی رویایی را رقم بزند. 
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بانوان والیبالیست راهی تایلند شدند
تیم ملی والیبال بانوان ایران جمعه شب برای شرکت در مسابقات کسب سهمیه 

بازی های المپیک توکیو راهی تایلند شد. تیمی با ترکیب 5 نفر از بزرگسالان، 

6 نفر امید و 3 جوان و از سه باشگاه پیکان، باریج اسانس کاشان و سایپا و یک 

نفر لژیونر که در ترکیه بازی می کند. تیم ملی ایران در گروه دوم مسابقات کسب 

سهمیه بازی های المپیک در قاره آسیا قرار دارد و باید با تیم های قزاقستان، 

کره جنوبی و اندونزی رقابت کند. 

روحانی: در شیلی و پاریس می خواهیم 
سهمیه ها را بگیریم

حسن روحانی، مربی تیم ملی کاراته در گفت و گو با تسنیم، درباره شرایط 

ملی پوشان کشورمان در آستانه رقابت های کاراته وان شیلی اظهار داشت: 

»خدا را شکر بچه ها در شرایطی که از قبل پیش بینی کرده بودیم قرار دارند و 

در آمادگی خوبی به سر می برند. قطعا بازیکنان اصلی ما برای کسب مدال در 

شیلی حاضر خواهند شد. به دنبال این هستیم تا در شیلی و پاریس بارمان 

را برای کسب سهمیه المپیک ببندیم. هر چقدر ما زیر فشار، عملکرد بهتری 

داشته باشیم برای مراحل پایانی فشار کمتری روی ما وجود خواهد داشت 

و حتی با قطعی شدن سهمیه، بازیکنان در برخی مسابقات مبارزه نخواهند 

کرد تا دچار آسیب دیدگی نشوند.«  وی افزود: »ما درخواست اردوی کیش 

را داشتیم و با وجود تلاش فدراسیون کاراته شرایط برای برگزاری اردو مهیا 

نشد. اردوی فرانسه باعث خواهد شد تا شرایط روحی بچه ها تغییر کند و آنها 

با ذهن و  انگیزه بیشتری در ادامه مسیر تلاش کنند. رقابت کاراته وان پاریس 

برای ما جزء مهم ترین مسابقات است و این اردو کمک خواهد کرد تا مانند 

دوره گذشته بهترین عملکرد را داشته باشیم.«  مربی تیم ملی کاراته ایران 

درباره رقابت داخلی برخی بازیکنان برای کسب سهمیه المپیک گفت: »از 

یک طرف بازیکنان ما در مسابقات به یکدیگر کمک می کنند و با شکست 

حریفان شانس را برای موفقیت خود و بازیکنان دیگر فراهم می کنند. به طور 

مثال عملا کسب سهمیه المپیک برای اصغر آسیابری بسیار سخت است، 

اما خیلی خوب در این مدت کار کرده و موفق به شکست رقبای مستقیم 

بهمن عسگری شده است.« 

سفر 12 ساعته تیم ملی والیبال به چین
تیم ملی والیبال ایران صبح دیروز پس از سفری 12 ساعته به شهر جیانگمن، 

میزبان مسابقات انتخابی المپیک در قاره آسیا شد. مسابقات والیبال انتخابی 

المپیک 2020 توکیو در گروه مردان از 17 تا 22 دی ماه جاری با حضور هشت 

تیم به میزبانی کشور چین در شهر جیانگمن پیگیری می شود. تیم ملی 

والیبال ایران که در گروه نخست دور مقدماتی این رقابت ها با تیم های چین، 

قزاقستان و چین تایپه همگروه است، صبح دیروز پس از سفری 12 ساعته به 

شهر میزبان این رقابت ها رسید. ملی پوشان کشورمان ساعت 21 جمعه فرودگاه 

امام خمینی)ره( تهران را به مقصد گوانگجو ترک و سپس با اتوبوس مسافت 

150کیلومتری تا جیانگمن را طی کردند تا ساعت 12 به وقت محلی وارد این 

شهر شوند. تیم ایران به مدت سه روز تمرینات خود را در سالن تمرین و مسابقات 

این رقابت ها پیگیری خواهد کرد و روز سه شنبه 17 دی ماه در نخستین مسابقه 

خود به مصاف چین تایپه می رود. ملی پوشان کشورمان روزهای چهارشنبه و 

پنجشنبه این هفته و در بازی های دوم و سوم دور مقدماتی خود به ترتیب با 

تیم های قزاقستان و چین)میزبان( بازی خواهند کرد. 

منهای فوتبال

یکشنبه ۱۵ دی ۱۳۹۸   شماره ۲۹۵۰

گلر شالکه به بایرن پیوست
باشگاه بایرن مونیخ دیروز به صورت رسمی اعلام کرد با الکساندر نوبل برای عقد 

قراردادی پنج ساله به توافق رسیده است و دروازه بان 23 ساله شالکه از فصل 

آینده پیراهن سرخ پوشان مونیخی را به تن خواهد کرد. اخیرا باشگاه شالکه 

اعلام کرده بود نوبل به اطلاع مدیران باشگاه شالکه رسانده که قراردادش را با 

این باشگاه تمدید نخواهد کرد و با پایان یافتن قرارداد فعلی اش با این باشگاه 

آلمانی، در پایان فصل جاری از این تیم جدا می شود. این دروازه بان آلمانی از 

تاریخ یکم جولای 2020 کارش را با باواریایی ها آغاز خواهد کرد. برنامه باشگاه 

بایرن مونیخ این است که در تابستان پیش رو نوبل را در تمریناتش داشته باشد 

تا ضمن سازگاری خود با تیم جدیدش، به سطح بالای آمادگی لازم برسد. طبق 

گزارش نشریه »بیلد«، الکساندر نوبل دروازه بان شماره2 بایرن خواهد بود و مانوئل 

نویر همچنان دروازه بان اصلی سرخ پوشان مونیخی برای فصل آینده خواهد بود.

میهایلوویچ: نگاهم به زندگی عوض شد
سینیشا میهایلوویچ مدتی است که با سرطان خون دست وپنجه نرم می کند ولی 

هنوز دوست دارد هدایت تیم بولونیا را برعهده داشته باشد و کارش را در این تیم 

ادامه دهد. او که در 6ماه اخیر با بیماری سرطان خون مقابله کرده و از بیمارستان 

جلسات تمرینی تیمش را تماشا و از طریق اسکایپ با بازیکنان صحبت می کند، 

گفت: »اگر حرف ها یا رفتار من باعث شود خیلی ها در مقاطع سخت زندگی شان 

این شجاعت مقابله با مشکلات را به دست بیاورند از قهرمانی در لیگ ایتالیا برای 

من ارزشمندتر است. خوشبختانه شرایط خیلی خوبی دارم. در کنار مادر، همسر 

و فرزندانم هستم و بهتر از این نمی شد که کریسمس را سپری  کنم. روزبه روز 

احساس قوی تری دارم. الان نگاه من به زندگی عوض شده و از هرلحظه می توانم 

لذت ببرم و قدردان باشم. یاد گرفتم گوش بدهم و بیشتر به اطرافیانم نگاه کنم 

و ببینم در کنار من چه خبر است. هر لحظه زندگی گرانبها و ارزشمند است.« 

مذاکره باواریایی ها با توخل
براساس گزارش نشریه فرانسوی »Le10Sport«، مدیران باشگاه بایرن مونیخ 

اخیرا با توماس توخل تماس گرفته و مذاکرات خود را برای حضور این سرمربی 

آلمانی روی نیمکت سرمربیگری باواریایی ها آغاز کرده اند. براساس این گزارش، 

سرمربی پیشین بروسیا دورتموند اولویت اول مدیران باشگاه بایرن مونیخ برای 

سپردن هدایت باواریایی هاست. باشگاه بایرن مونیخ در ماه نوامبر بود که نیکو 

کوواچ را پس از شکست 5 بر یک تحقیرآمیز این تیم مقابل اینتراخت فرانکفورت 

در هفته دهم بوندس لیگای آلمان از سمت سرمربیگری بایرن اخراج کرد و 

سکان هدایت سرخ پوشان مونیخی را تا پایان فصل به هانسی فلیک، دستیار 

کوواچ سپرد. مدیران باشگاه بایرن مونیخ در سال 2018 پیش از انتخاب نیکو 

کوواچ، خواهان استخدام توماس توخل بودند و حتی مذاکراتی با سرمربی 

پیشین بروسیا دورتموند داشتند، اما درنهایت پاری سن ژرمن زودتر از قهرمان 

آلمان، توخل 46 ساله را به خدمت گرفت. 

فوتبال اروپا
سیامک خاجی

  روزنامه نگار

  گفت وگو
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موفق شدید با صدرنشینی به تعطیلات بروید. در این خصوص 
توضیح بفرمایید؟

بله خدا را شکر ما توانستیم نمایش خوبی در مسابقات فصل 

جاری از خود به نمایش بگذاریم و در فاصله یک هفته مانده به 

پایان رقابت های مرحله مقدماتی موفق شدیم تقریبا صعود خود 

به عنوان تیم اول را مسجل کنیم و حالا باید برای بازی های مرحله 

نهایی برنامه ریزی کنیم تا بتوانیم نتایج خوبی به دست بیاوریم. 

شما در 2 بازی رفت و برگشت موفق به شکست قهرمان 
فصل قبل شدید. تیم پاس ناجا ضعیف شده بود یا اینکه شما 

قوی تر شده اید؟
پاس ناجا یکی از رقیبان اصلی ما در مسابقات محسوب می شود 

و این تیم همیشه برای ما مشکل ساز بود و هست. آنها نه تنها 

امسال نسبت به گذشته ضعیف تر نشده اند، بلکه توانسته اند با 

جذب چند بازیکن شاخص قدرتمندتر شوند. آنها امسال تنها 

ظفری را از دست داده اند ولی در عوض توانسته اند سلیمی را که 

نفر اول این وزن است جذب کنند. آنها حتی یکی از نفرات خوب 

و شاخص تیم ما را هم گرفته بودند اما در هر صورت جوان گرایی 

که در تیم دانشگاه آزاد اسلامی صورت گرفته، جواب داد و موفق 

شدیم در دو بازی رفت و برگشت آنها را شکست بدهیم. 

اما این احتمال وجود دارد که در فینال هم با این تیم روبه رو شوید؟
بله، به احتمال زیاد ما در مرحله نیمه نهایی باید به مصاف مقاومت 

تهران برویم و از سمت دیگر پاس ناجا باید با پارس جنوبی دیدار 

کند و برنده آن بازی رقیب احتمالی ما در فینال خواهد بود. 

البته این را بگویم که پارس جنوبی هم یکی از تیم های قدرتمند 

این رقابت هاست و از 5، 6 بازیکن ملی پوش بهره می برد و هر 

تیمی که برنده شود برای دیدار فینال حریف قدری خواهد بود. 

این احتمال که برای فینال تقویت شوید وجود دارد؟
مــا مهره هــای مــورد نیازمــان را در ابتــدای فصــل گرفته ایــم و 

بعیــد می دانــم کــه قــرار باشــد بازیکــن جدیــدی بــه خدمــت 

بگیریــم. چراکــه مــا از عملکــرد تیم فعلی راضی هســتیم و اصلا 

بازیکنــی هــم در ایــن برهــه از زمــان نیســت کــه تیــم نداشــته 

باشــد. بــه همیــن دلیــل بعیــد می دانــم کــه قــرار باشــد دســت 

بــه ترکیــب تیــم بزنیــم و قصدمان این اســت کــه از همین نفرات 

جــوان اســتفاده کنیــم و بــا تقویت آنها تیمی قدرتمند بســازیم. 

برای آماده نگه داشتن تیم در بازی آخر مرحله گروهی و فینال 
مسابقات چه برنامه ای دارید؟

ما دو هفته دیگر اردویی در شهر بندرعباس برگزار می کنیم که 

این اردو از نظر ما بسیار مهم است و می تواند آمادگی بازیکنان را 

تا حد زیادی بالا ببرد. قبل از بازی آخر مرحله گروهی هم اردویی 

دیگر را برگزار می کنیم و همین طور پیش از فینال هم بنا داریم 

اردویی خوب را در دستور کار قرار دهیم و امیدوارم در این اردوها 

بتوانیم بازیکنان را از لحاظ آمادگی در سطح بالایی قرار دهیم. 

تنها بازیکن ملی پوش دانشگاه آزاد اسلامی در ووشو عرفان 
آهنگریان است؟

بله، ما او را زمانی که به عضویت تیم ملی جوانان درآمد جذب 

کردیم و او از سال 93 عضو تیم دانشگاه آزاد اسلامی بوده و در تیم 

دیگری بازی نکرده است. ما در این سال ها به واسطه همبازیان 

قدرتمند و تمرینات مداوم و خوب او را در سطح بالایی نگه داشتیم 

تا او بتواند مقام های زیادی ازجمله قهرمانی دانشجویان جهان 

و بازی های آسیایی جاکارتا را به دست بیاورد. دانشگاه آزاد 

اسلامی نقش مهمی در موفقیت های این بازیکن ملی پوش دارد. 

در پایان اگر حرف خاصی باقی مانده بفرمایید؟
مـن دوسـت دارم از اسـاتیدم آقایـان بهره منـد، دهقـان و 

کشـمیری کـه در کادر فنـی حضـور دارنـد و کمـک زیادی به 

من می کنند تشکر کنم. همچنین آقای محسنی، سرپرست 

تیـم هـم امسـال اردوهای خیلی خوبـی را برای ما فراهم کرده  

و نقـش زیـادی در موفقیت هـای تیـم داشـته  و باید از ایشـان 

هم تقدیـر کنم. 

گفتوگوی»فرهیختگان«باسرمربیتیمووشویدانشگاهآزاداسلامی
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کین 2 ماه خانه نشین شد

در پی آسیب دیدگی هری کین، ژوزه مورینیو تا هفته ها قادر به استفاده از این بازیکن 

در ترکیب تاتنهام نخواهد بود. مهاجم ملی پوش تاتنهام در جریان شکست 

یک بر صفر تیمش مقابل ساوتهمپتون در »سنت مری« آسیب دید. 

باشگاه پارگی همسترینگ کین را تایید کرده اما زمانی برای بازگشت او 

مشخص نکرده است. انتظار می رود این دوری بین 6 تا 8 هفته طول 

بکشد. به این ترتیب او دیدارهای مهمی را در طول این مدت از 

دست خواهد داد که یکی از آنها دیدار رفت مرحله حذفی 

لیگ قهرمانان برابر لایپزیگ است. کین همچنین 

در دو دیدار مهم مقابل لیورپول و منچسترسیتی 

غایب خواهد بود. تاتنهام در هفته های اخیر نتایج 

چندان خوبی نگرفته و از دست دادن مهاجمی که 

در فصل جاری موفق به زدن 17 گل شده، شرایط را برای ادامه کار 

مورینیو دشوارتر خواهد کرد. 

پاراتکواندو دومین سهمیه را گرفت

از سوی فدراسیون جهانی آخرین رنکینگ المپیکی پاراتکواندوکاران در سال 

2019 اعلام و اصغر عزیزی با کسب 160/48 امتیاز و قرار گرفتن در میان 

چهار نفر برتر رنکینگ توانست دومین سهمیه پاراتکواندوی ایران در بازی های 

پارالمپیک 2020 توکیو را کسب کند. عزیزی در مسابقات قهرمانی اروپا موفق به 

کسب امتیاز شد و توانست در میان چهار نفر برتر قرار بگیرد تا ایران در نخستین 

حضور پاراتکواندو در بازی های پارالمپیک با دو نماینده به مصاف رقبای خود 

برود. مهدی پوررهنما، تکواندوکار وزن منهای 75 کیلوگرم در کلاس K44 نیز 

آذرماه سال گذشته با اختلاف امتیاز بالا نسبت به حریفان، سهمیه خود را برای 

حضور در بازی های المپیک 2020 توکیو قطعی کرده بود. 

بایرن هم سانچو را می خواهد

جیدون سانچو، ستاره انگلیسی بروسیا دورتموند تنها 19 سال دارد. این بازیکن مورد توجه 

تیم های بزرگ انگلیسی مثل چلسی، منچستریونایتد و منچسترسیتی 

قرار گرفته است این درحالی است که دورتموند برای جدایی او 100 

میلیون پوند می خواهد. مترو نوشت که بایرن مونیخ هم به دنبال 

جذب این بازیکن جوان است. در صورتی که سانچو راهی بایرن 

شود او هم به ستاره های بزرگی مثل هوملس، روبرت لواندوسکی و 

ماریو گوتزه خواهد پیوست که پیراهن دو تیم را بر تن کرده اند. 

این بازیکن جوان انگلیسی در فصل جاری با پیراهن دورتموند 

حاشیه ساز بوده و همین باعث شده تا سرمربی تیم او چند بار 

او را تنبیه و از ترکیب اصلی بیرون گذارد. بروسیا دورتموند 

رقم بسیار بالایی را برای فروش این ستاره انگلیسی 

خود تعیین کرده و این باعث می شود تا جدایی او 

حداقل در زمستان منتفی شود. 

آغاز وزنه برداری قهرمانی کشور از چهارشنبه

رقابت های قهرمانی بزرگسالان کشور و انتخابی تیم ملی )دومین دوره یادواره استاد بهمن مطلق( 

با حضور 140 وزنه بردار از 29 استان طی سه روز )چهارشنبه، پنجشنبه و جمعه 18 تا 20 دی ماه( 

به میزبانی شهرستان اهواز برگزار می شود. جلسه تاییدیه نهایی این دوره از مسابقات، روز سه شنبه 

برگزار می شود. تغییرات نهایی در ترکیب تیم در جلسه تاییدیه نهایی صورت خواهد گرفت و در کنگره 

مسابقات هیچ گونه تغییری در ترکیب تیم ها داده نخواهد شد. با هماهنگی ستاد ملی مبارزه با دوپینگ 

در این مسابقات از ورزشکاران، تست دوپینگ به عمل خواهد آمد. ورزشکارانی که نام شان در لیست 

تیم های شرکت کننده در جلسه تاییدیه ثبت شده است موظفند در زمان مسابقات در محل مسابقات 

حضور داشته باشند، لذا چنانچه ستاد ملی مبارزه با دوپینگ ورزشکاری را جهت انجام تست دوپینگ 

احضار کند، عدم حضور ورزشکار به منزله مثبت اعلام شدن تست دوپینگ نامبرده خواهد بود. 

چرخش اریکسن به سمت ایتالیا

کریستین اریکسن که قراردادش با باشگاه تاتنهام در پایان فصل جاری به پایان 

خواهد رسید، ظاهرا قصد دارد فوتبال خود را در سری A ایتالیا دنبال 

کند. طبق گزارش روزنامه دانمارکی »اکِسترا بلادت«، این هافبک 

دانمارکی در آستانه توافق با اینتر است و عقد قرارداد بین طرفین 

قریب الوقوع است. اینتر که زودتر از سایر رقبا برای به خدمت 

گرفتن اریکسن 27 ساله دست به کار شده، می تواند با رقمی 

بین 20 تا 30 میلیون یورو این بازیکن دانمارکی را در پنجره 

نقل وانتقالات زمستانی جاری به خدمت بگیرد. آنتونیو کونته، 

سرمربی اینتر به مدیران باشگاه فشار آورده که اگر می خواهند 

در کورس قهرمانی بمانند و یوونتوس را در این راه کنار بزنند، باید 

در همین ماه ژانویه اریکسن را به خدمت بگیرند. اینتر که در جذب 

دژان کولوسفسکی از آتالانتا ناکام بود، برای جبران این موضوع 

اقدامی زودهنگام برای خرید اریکسن 27 ساله انجام داده است. 

برگزاری اردوی تیم ملی هندبال

اردوی تیم ملی هندبال برای آمادگی بیشتر جهت حضور 

در رقابت های قهرمانی آسیا از امروز در تالار فدراسیون آغاز 

خواهد شد. در این اردو که تا روز سه شنبه عصر در تهران به 

طول خواهد انجامید، ملی پوشان نکات تاکتیکی و تکنیکی را 

زیرنظر کادرفنی دنبال کرده و بامداد روز چهارشنبه برای ادامه 

اردوی خود به ترکیه خواهند رفت. ملی پوشان طی اقامت 

خود در ترکیه سه بازی دوستانه باشگاهی ازجمله دو بار با تیم 

بشیکتاش انجام خواهند داد و سپس روز 23 دی ماه؛ یعنی دو 

روز زودتر از شروع بازی ها به کویت خواهند رفت. 

نگاهیبهدربیامروزمرسیسایددرآنفیلد

کارلتوبازهمکابوسکلوپمیشود؟


